

電子物理系學士班雙主修及輔系學生修課注意事項  
Department of Electrophysics  
Guidelines of Minor and Double Major for Undergraduate Students

一、適用對象：本校電子物理系以外的學士班學生。

Article 1. Applicable Subjects: NCTU undergraduate students who are not in Department of Electrophysics.

二、申請期限：申請人得於第七學期前至本系填寫“交通大學修讀輔系(所)/雙主修/學程申請表”，申請修讀本系學士班雙主修及輔系課程。

Article 2. Period of Application: Each applicant can fill the "NCTU Application for Minor/Double Major/Program," and submit it to apply for the minor and double major undergraduate program of Department of Electrophysics.

三、畢業學分：申請本系學士班雙主修學生畢業時，必須修滿申請時當年度本系所規定之學士班必修課程總學分；申請本系學士班輔系學生畢業時，必須修滿申請時當年度本系所規定之輔系課程總學分。

Article 3. Graduation Credits: When the undergraduate double major students of Department of Electrophysics graduate, they should earn the total credits of required courses of undergraduate program stipulated by Department of Electrophysics in the academic year of their application. When the undergraduate minor students of Department of Electrophysics graduate, they should earn the total credits of required courses of minor undergraduate program stipulated by Department of Electrophysics in the academic year of their application.

四、必修科目：

Article 4. Required Courses:

- 1 學士班雙主修學生選修本系大二以上(含)所規定之必修課程學分時，必須至少有一半以上之學分為本系所開設之課程，上述科目重修時，得以他系、他校或暑修班所開內容相同的課程代替，並至電物系辦公室申請“必修課程重修抵免同意書”；其餘必修課程，若為外系所開設之課程，亦應至本系辦理“必修課程選修抵免同意書”。學生於畢業時，須附文件證明符合以上必修科目的規定。

1. When undergraduate double major students take the credits of required courses regulated for the sophomore year or above, at least half or more credits should be taken from the courses offered by Department of Electrophysics. If courses aforementioned are to be retaken, they can be substituted by the courses with the same content offered by other departments, universities, or summer programs. Besides, students should apply to the Office of Department of Department of Electrophysics for the "NCTU Application for Credit Transfer of Retaken Required Course." For other required courses offered by other department or institute, students should visit Department of Electrophysics to fill the "NCTU Agreement for Credit Transfer of Required Course Selection." When graduating, students should provide document to demonstrate that they have complied with the regulations of required courses aforementioned.

2 學士班輔系學生選修輔系課程時，必須至少有一半以上學分為本系所開設之課程，上述科目重修時，得以他系、他校或暑修班所開內容相同的課程代替，並至電物系辦公室申請“必修課程重修抵免同意書”；其餘必修課程，若為外系所開設之課程，亦應至本系辦理“必修課程選修抵免同意書”。學生於畢業時，須附文件證明符合以上必修科目的規定。

2. When undergraduate minor students take the courses of minor undergraduate program, at least half or more credits should be taken from the courses offered by Department of Electrophysics. If courses aforementioned are to be retaken, they can be substituted by the courses with the same content offered by other departments, universities, or summer programs. Besides, students should apply to the Office of Department of Department of Electrophysics for the "NCTU Application for Credit Transfer of Retaken Required Course." For other required courses offered by other department or institute, students should visit Department of Electrophysics to fill the "NCTU Agreement for Credit Transfer of Required Course Selection." When graduating, students should provide document to demonstrate that they have complied with the regulations of required courses aforementioned.

10. 9. 2002